
Mariola Gawlowska
Radna Rady Miasta
Wloclawek

Wloclawek 18.09.2020

Pan
Marek Wojtkowski
Prerydent Miasta Wloclawek

Zwracam sig z uprzejm? proSb4 w imieniu mieszkanc6w

Zawisla o bie?1ce ocryszczanie chodnik a przy ulicy Suszyckiej

i Cysterskiej: Nalezy nabie?qco usuwai chwasty wyrastaj4ce

z"chodnik6w.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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